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ÖRÖK ÉLET – ÖRÖK HALÁL 

2017. október 15. – Sandersné dr. Kovács Erzsébet  

élőben elhangzott tanításának szövege belső használatra 

 

Amiről szólnom kell ma, az örök élet és az örök halál témaköre. Ilyen rövid és nagyon fontos 

gondolattal foglalkozunk ma. Az ember alapvető szellemi helyzetét, amit Ádámban örökölt, 

azaz az örök szellemi halált, valamint az örök életet, amelyet Jézus hozott – ezt fogjuk ma egy 

kicsit megvizsgálni. Megnézzük, mi az, amiért Jézus jött, mi az, amit hozott nekünk, és mi a 

dolgunk a világban, miután részesei lettünk az örök életnek. Hogy kell kinyúlnunk azokért, akik 

az örök halálban vannak még, mert soha nem hallottak róla?  

Jézus meghagyja nekünk, hogy menjünk a világba, és hirdessük az evangéliumot minden 

teremtésnek, aki hisz, üdvözül, és aki nem, az elkárhozik. Két helyet említ Jézus, ahová 

kerülhetünk. Az egyik az üdvözültek helye. Az ő haláluk pillanatában az angyalok értük jönnek, 

és a mennybe viszik őket, azaz üdvözülnek. Aki nem hisz az evangéliumnak, az elkárhozik. A 

kárhozattal önmagát helyzete bele a kárhozatba. Hallotta az evangéliumot, de nem hitt benne, 

nem fogadta el. Számukra a haláluk pillanatában lezárul a kegyelem lehetősége, hogy 

elfogadják ezt a hatalmas megváltást. Ők a pokolba kerülnek, mint ahogy erről hallunk majd 

Jézus tanításában ma.  

Jézus tanít a legtöbbet a pokolról. Az apostoli levelekben nagyon keveset olvasunk ahhoz 

képest, hogy Jézus hányszor említi a poklot, és milyen valóságosan hozza a képét. A gyülekezeti 

Test kevés szót ejt a pokolról. Keveset! Sokkal többet kellene beszélni róla, hogy a világban 

meghallhassák, hova jutnak azok, akik nem a Jézusban vannak, és mi az örökségük, hol lesz az 

örökkévaló helyük, mert itt a földön csak egy ideig élünk. Azt írja, hogy aki nem hisz, 

elkárhozik. A kárhozat helyére jutnak, a pokolba! Ahogy meglátjuk, a pokol nem a végső 

vesztőhely, mert a pokol és a halál a tüzes tóba vettetik az ítélet után. Még a pokolnál is lejjebb 

fognak kerülni azok a lelkek, akik nem ragadják meg a megváltásukat Jézusban! 

Rövid, nagyon fontos tanítás lesz, amit hiszem, hogy kint a világban is sokan hallgatnak 

majd az interneten, a Youtube-on keresztül!  Nézzük meg Jézus szavait, hogyan vezette föl 

Nikodémusnak a szellemi birodalomba, a királyságba való bejutást. Nikodémus – aki a 

farizeusok egyike – Jézushoz ment.      

János 3,1–7. 

1. Volt pedig a farizeusok közt egy ember, a neve Nikodémus, a zsidók 

főembere: 

2. Ez jöve Jézushoz éjjel, és monda néki: Mester, tudjuk, hogy Istentől jöttél 

tanítóul; mert senki sem teheti e jeleket, amelyeket te teszel, hanem ha az Isten 

van vele.  

Nem merte felvállalni nappal, hogy Jézussal találkozzon, mert a farizeusok igenis üldözték 

Jézust, először is irigységből. Féltek, hogy elvesztik a templomot, elvesztik a népet, és pozíciót 

vesztenek.  
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Gyűlölték Jézus csodatevéseit, gyűlölték Jézus világosságról szóló tanításait, és 

ragaszkodtak a saját vallásosságukhoz. Nikodémus kivétel volt, és elment Jézushoz éjjel. A 

zsidók főembere volt. Az nyitotta fel a szemét, hogy Jézus hatalmasakat cselekszik. Hogyan 

van ez? Ő is szeretett volna ebben járatosabb lenni, és elkezdte erről faggatni Jézust. Hogy 

vannak ezek? Erre Jézus egy nagyon megdöbbentő fordulattal válaszol.  

3. Felele Jézus és monda néki: Bizony, bizony mondom néked: ha valaki 

újonnan nem születik, nem láthatja az Isten országát. 

Jézus nem a csodákról kezdte őt tanítani. Ezért ment Nikodémus. Másra terelte a figyelmét: 

Nikodémus, egy újonnan születésre van szükséged, hogy megláthasd ezt a királyságot. Hogy 

bekerülhess ebbe a királyságba, újjá kell születned! Nikodémus ezt nem értette.  

4. Monda néki Nikodémus: Mimódon születhetik az ember, ha vén? Vajon 

bemehet-é az ő anyjának méhébe másodszor, és születhetik-é? 

5. Felele Jézus: Bizony, bizony mondom néked: Ha valaki nem születik víztől 

és Szellemtől, nem mehet be az Isten országába.  

Jézus nyomatékosan mondja: Nikodémus, figyelj ide, ez egy születés, ami ugyanolyan 

valóságos, mint a testünk megszületése az anyaméhből! Van egy Szellemtől való születés is, és 

az szükséges. Ha nem születünk meg víztől és Szellemtől, nem mehetünk be Isten országába. 

Akkor Nikodémus – gondolom – még jobban tágra nyitotta a szemét, mert Jézus újra hozzáfűzi:  

6. Ami testtől született, test az; és ami Szellemtől született, szellem az. 

Aki testtől megszületett, tegye föl a kezét! Mindannyian itt vagyunk testben, az anyaméhből 

kijöttünk, megszülettünk a víztől, a földi elemektől. Ami Szellemtől született, szellem az. Tegye 

fel a kezét, aki megszületett Szellemtől is!  Köszönöm. Akik megláthatjuk Isten országát, mi 

megszülettünk Szellemtől is!  

7. Ne csodáld, hogy azt mondám néked: Szükség néktek újonnan születnetek. 

Jézus harmadszor is nyomatékosan hangsúlyozza: Nikodémus, értsd meg, újonnan kell 

születnetek ahhoz, hogy megláthassátok Isten országát! Nikodémus még így sem érti, nem tudja 

felfogni, milyen az a szellemi születés, mert annyira földhözragadt volt a gondolkodásmódja. 

Nem értette ezt a beszédet, amit Jézus mondott neki. Viszont ez a szó, amit Jézus itt használ, 

hogy szükség néktek, ez a legerősebb kényszernyomást fejezi ki, az angolban a must szó. 

Muszáj. Úgy kell lennie, máshogy nem lehet, szükséges ez az újjászületés! Szükséges néktek 

ez az újjászületés. Enélkül nem mehettek be Isten országába. Nem láthatjátok meg Isten 

országát.  

Jézus ezt annyira nyomatékosan mondja, hogy fel kell, hogy keltse mindenkinek a figyelmét, 

aki csak olvassa az evangéliumokat. Tudnunk kell biztosan, hogy ez az újjászületés megtörtént 

bennünk, vagy sem. Ha még nem, akkor nem szabadna, hogy nyugodalmunk legyen, hanem 

tovább kellene kutatni, hogy miként van ez az újjászületés, mert enélkül nem láthatjuk meg ezt 

a királyságot. Jézus pedig azért jött, hogy nekünk örök életünk legyen, és ennek a királyságnak 

a tagjaivá legyünk. Azért jött Jézus, hogy ezt az életet közölje velünk.  
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A drága Jézus leveleiben, az újonnan született gyülekezeti Testhez írt apostoli levelekben 

Péter apostol írja azoknak, akik már újjászülettek:  

1Péter 1,23. 

23. Mint akik újonnan születtetek nem romlandó magból, de 

romolhatatlanból, Istennek Igéje által, amely él és megmarad örökké. 

Amikor megszületünk, akkor a romlandó mag hoz nekünk életet. A petesejt és a hím ivarsejt 

egyesülése – romlandó magból jön elő a testi életünk. De felhívja a figyelmünket, hogy van egy 

másik mag, amelytől meg kell születni. Ez pedig a romolhatatlan mag, Istennek Igéje, ami él és 

megmarad örökkön örökké. Ha ettől megszületünk, akkor van örök életünk! Az Igétől való 

megszületés ez.  

Képzeljétek el, én hívője voltam Jézusnak, születésemtől fogva vallásos nevelést kaptam. 

Hittem a Jézusban, de harmincvalahány éves koromig nem tudtam, hogy ez az újjászületés 

szükséges, ahogy ezt írja a Biblia. Minden héten bent voltam az istentiszteleten, és nem 

hallottam róla. Ha addig meghalok, akkor nem juthatok be Isten királyságába. De Isten 

kegyelme nagyobb volt ennél, és eltette nekem azt a kegyelmet. Elkészítette, hogy egy napon 

meghallhassam és megismerhessem, hogy hirdethessem, és ez által nagyon sokan térhetnek be 

az Isten királyságába, mert hirdetjük ezt az igazságot. Ahányan csak a gyülekezetben vagyunk, 

tudjuk, hogy ez a legfontosabb üzenet, ezért akik még nem hallották, azoknak el kell mondani, 

hogy szükség néktek újonnan születni, beleszületni egy királyságba. Egy szellemi királyságba. 

Isten életét megkapni a szívünkbe, erről szól az újjászületés! Krisztus Testének a tagjává lenni! 

Élő kövekké lenni, és szellemi házzá épülni! Ez az, amiről Jézus itt beszél. Szükség néktek 

újonnan születnetek! A János evangélium első fejezetében is olvasunk erről a születésről. Ez 

ugyanolyan valóságos születés, mint amikor a kis csecsemő megszületik az anyaméhből. Egyik 

pillanatban még nem látod, csak azt, hogy az anyukának van egy kis pocakja, a következő 

pillanatban, amikor kibújt, kézzelfoghatóvá válik, hogy ember jött a földre, megszületett. 

Ugyanígy a szellemi születés is ennyire kézzelfoghatóvá válik a szellemi életünkben, ha ez 

megtörténik. Egyszerűen tudjuk, megtéveszthetetlenül, hogy Istentől megszülettünk, és az Övéi 

vagyunk örökre! Atyánk lett, és mi az Ő gyermekei lettünk, mert lesz belül egy bizonyságtevő, 

aki erről bizonyságot tesz, mert nem hagy minket egyedül ebben a világban, hogy bárki 

megtévesszen. Ha ez a születés megtörtént, kapsz hozzá bizonyságtevést. Fogod tudni 

megtéveszthetetlenül, hogy Isten gyermeke lettél. Lenyűgöző ez a kegyelem, ez a királyság, 

ahova bekerül az ember! Maga a Szentírás tanít erről minket: 

János 1,12–13.  

12. Valakik pedig befogadták Őt, hatalmat adott azoknak, hogy Isten fiaivá 

legyenek, azoknak, akik az Ő nevében hisznek; 

Befogadták az örök életet, hatalmat adott azoknak. Isten gyermekévé lenni azt jelenti, hogy 

tudsz uralkodni, mert hatalmad van e világ minden dolga felett. Isten fiai uralkodnak! Isten fiai 

koronát hordanak. Isten fiai parancsolnak. Ahogy parancsolnak, úgy annak meg kell állnia! Az 

egész birodalom remegve figyeli a király szavát. A király szavára engedelmeskedik. Egy ilyen 

hatalomba hozott be minket Jézus ebben a szellemi újjászületésben, a Krisztus Testébe! Egy 

ilyen hatalomba! 
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13. Akik nem vérből, sem a testnek akaratából, sem a férfiúnak indulatából, 

hanem Istentől születtek. 

Akik vérből, testnek akaratából, férfiúnak indulatából valók – ezek a romlandó magból való 

születések, amit itt sorol. Hogyha megszületünk a vértől, a testnek az akaratától, a férfiú 

indulatától, akkor romlandó magból születtünk meg, testet öltöttünk. Hanem Istentől születnek 

– nekik adatik ez a hatalom, és ez a Szellemtől való születés. Meg kell születni testtől, és meg 

kell születni Szellemtől. A drága Szent Szellemet Szent Léleknek is hívják, de tudjuk, hogy 

ugyanarról van szó, Ő a szentháromság harmadik tagja. Tőle meg kell születni, hogy Ő lehessen 

az Atyánk örökre. Ezt a születést a keresztény világnak meg kell ismernie mindenképpen! Mert 

nagyon sokan vannak, akik abban a cipőben járnak, amiben én voltam. Hisznek a Jézusban, de 

nem tudják, hogy ez a születés mennyire szükséges, hogy egyáltalán létezik, mert nem tudják, 

hogy Jézus tanított erről.  

Nézzük tovább ennek az igazságát. A Máté evangéliumban Jézus utal erre. Kérdi Pétertől, 

hogy kinek mondanak engem az emberek itt a földön? Péter, aki a Szellem által kap kijelentést, 

azt válaszolja, hogy te vagy a Krisztus, az élő Istennek Fia! Akkor Jézus egy döbbenetes 

igazságot mond.  

Máté 16,18. 

18. De én is mondom néked, hogy te Péter vagy, és ezen a kősziklán építem fel 

az én Gyülekezetemet, és a pokol kapui sem vesznek rajta diadalmat. 

Azt mondja Jézus, hogy ezen a kősziklán építem fel az én Gyülekezetemet, és a pokol kapui 

sem vesznek rajta diadalmat! Itt két dolgot szeretném, ha látnál!  Az egyik, hogy ezen a 

kősziklán építi az Úr a Gyülekezetét. Mi ez a kőszikla? Ez nem lehet Péter, mert Péter ma már 

nincs közöttünk, és a Gyülekezet ma is épül. Ez a kőszikla az a kijelentés, amit Péter kapott, 

ami által be lehet jutni a Krisztus Testébe, hogy te vagy a Krisztus, az élő Istennek Fia! Ha ezt 

a kijelentést valaki el tudja venni a szívében, akkor lehetséges ez a születés, és így kerül be a 

Krisztus Testébe. Akkor építi a Gyülekezetet az Úr, azzal az egy fővel gyarapodott a 

Gyülekezet, aki megkapta ezt a kijelentést, a Jézus nevében. Mi hisszük ezt, mert a szívünkben 

világossá lett, és vallást tettünk róla. Mi bekerültünk ebbe a Gyülekezetbe.  

De itt megjegyzi Jézus azt is, hogy ezt a Gyülekezetet én építem! Ki építi Jézus 

Gyülekezetét? Nem a pásztor, nem az ember, nem az evangélista! Azt mondja Jézus, hogy én 

építem fel az én Gyülekezetemet. Ezt Jézusra kell bízni, és Ő megy elöl. Ha Ő vezérli, és 

engedelmesek vagyunk, és meghalljuk az Ő útjait, akkor az a gyülekezet épül, és a pokol kapui 

sem vesznek rajta diadalmat. Ha bármilyen ellenséges terv van kirendelve az utadra, amit 

készített az ellenség, a pokol kapui nem vehetnek diadalmat feletted! Ezek Jézus szavai! Ha 

bent vagy a gyülekezeti Testben, mert megszülettél Isten Szellemétől, nem vesz feletted a pokol 

diadalmat!  

Lenyűgöző az üzenet, és nagyon egyszerűvé tette Isten, hogy mindenki felfoghassa. Jézus 

tanításaiból hallani lehet a pokol létezéséről. Többet kellene beszélnünk kint a világban a 

pokolról. Gondolkodjanak csak el az emberek, hogy ha lejár ez a földi idő, akkor tudják-e, hogy 

hova kerülnek? Ha nem hívják segítségül Jézus nevét, hova kerülnek?  
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Bele se gondolnak, úgy élik a mindennapjaikat, hogy rohannak fel-alá, és minden látható 

fontosabb nekik attól, ami majd következik abban a pillanatban, amikor lehunyták a szemüket, 

és a haláluk órája elkövetkezett. A halál pillanatában hová kerülnek?  

Két hely van, ahova lehet kerülni, Jézus nem titkolja. Egyik a menny, a másik a pokol. Nincs 

tisztítótűz a Bibliában! A vallásos tanításban megtalálod, de a Bibliában egy helyen sem fogod 

olvasni, hogy valaki a tisztítótűzben vezekelt, onnan kijött, és fölmehetett a mennyországba. 

Tisztítótűzről nem olvasol az 1Mózestől a Jelenések végéig! Ne tegyünk hozzá, de el se 

vegyünk belőle, maradjunk a színtiszta, egyszerű igazságnál! Ez nagyon komoly, amiről most 

szó lesz.  

Jézusnak azért volt nagyon fontos, hogy bepillantást adjon a pokolba, hogy felhívja a 

figyelmünket, hogy az mennyire valóságos. Akkor már nem lehet változtatni rajta, ha oda valaki 

bekerült. Ezt fogjuk elolvasni most. A kivetítőn olvashatjuk az Igéket a Lukács 16. fejezetben. 

Ez nem példázat, nem példabeszéd, mert két konkrét személyről beszél Jézus: a gazdagról, és 

a Lázárról, a koldusról. Két személy, aki itt élt a földön, de ma már nem a földön élnek. Egyikük 

ott van lent, abban az úgynevezett pokoli szférában, a pokolban, ahova Jézus bepillantást enged 

nekünk. Azért teszi ezt, hogy mindenki tudhasson arról, hogy aki nem Krisztusban hal meg, 

annak hol lesz az örök osztályrésze. Ez félelmetes! Meg kell, hogy indítsa a szíveket!  

Lukács 16,19–31. 

19. Volt pedig egy gazdag ember, és öltözik vala bíborba és patyolatba, 

mindennap dúsan vigadozván: 

Jól élte az életét, pompában, vigadozásban, lakomákban, testi örömökben. Mindene megvolt, 

ami kellett az életéhez, hogy azt mondja, hogy ő jól él, és örömben él.  

20. És volt egy Lázár nevű koldus, aki az ő kapuja elé volt vetve, fekélyekkel 

tele. 

Látod, hogy ez nem példázat? Valós történet.  

21. És kíván megelégedni a morzsalékokkal, melyek hullanak vala a 

gazdagnak asztaláról; de az ebek is eljövén, nyalják vala az ő sebeit.  

A kutyáknak volt olyan könyörületessége, hogy kitisztították a koldus sebeit, mert senki nem 

nézett rá. A kutyák nyaldosták. Amit odavetettek neki, azzal élt. Nyomorult helyzet, nyomorult 

élet!  

22. Lőn pedig, hogy meghalt a koldus, és viteték az angyaloktól az Ábrahám 

kebelébe; meghalt pedig a gazdag is, és eltemetteték. 

Ábrahám kebelébe – az ószövetségben az igazaknak félretett hely, gyűjtőhely volt, a 

pokolnak egy magasabb pontja, mert akkor még senki nem juthatott a mennyországba, de mivel 

Ábrahámnak Isten ígéretet tett a szövetségre, ezért Ábrahám ölében őriztettek azok, akik igaz 

módon haltak meg az ószövetség során, akik igazak voltak Isten előtt. Mert őket aztán Jézus 

felvitte az Ábrahám öléről a mennybe, amikor a foglyoknak prédikált. Most ezt a részt nem 

tudjuk megvizsgálni, de ők fölkerültek a mennybe. Ugye, nem élünk itt örökre?  Akármilyen 

jómódban élünk itt, egyszer meghalunk. 
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23. És a pokolban felemelé az ő szemeit, kínokban lévén, és látá Ábrahámot 

távol, és Lázárt annak kebelében. 

Egy rosszabb helyre került a gazdag. Sokan azt hiszik, hogy azért, mert a földön 

gazdagságban élt, és a gazdagság egy olyan dolog, ami Istennek nem kedves. Így ő azért került 

a pokolnak arra a részére. Nézzük meg, hogy valójában miért került oda? Akarjátok-e tudni? 

Mert, hogy nem a gazdagsága miatt, az biztos! Ha gazdag lett volna, és úgy cselekszik, hogy 

abból osztogat a szegényeknek, és Istennel egy közösségben van, akkor ő is igaz módon 

kerülhetett volna Ábrahám ölébe. Nem a gazdagsága volt a baj! A szegény pedig nem a 

szegénysége miatt került az Ábrahám ölébe. Ezt nagyon fontos látni. Sokan ezt így 

magyarázzák, de ez teljesen téves, mert Jézus Krisztus gazdag lévén, szegénnyé lett érettünk, 

hogy mi az Ő szegénysége által gazdaggá lehessünk. Isten akarata a megváltásban, hogy 

bemenjünk a bővölködésbe, minden szükségünk betöltessék bőségesen. Nem kell a lázári  

koldusszegénységben élnünk ahhoz, hogy a mennybe jussunk! Ez a lényeg, ez a tanulság. 

Nézzük tovább: 

24. És ő kiáltván, monda: Atyám, Ábrahám! Könyörülj rajtam, és bocsásd el 

Lázárt, hogy mártsa az ő ujjának hegyét vízbe, és hűsítse meg az én nyelvemet; 

mert gyötrettetem e lángokban. 

Ez a gazdag kiáltott. Ahogy ott az emésztő tűzben szenvedett, kínokban volt, látta Lázárt 

Ábrahám kebelében. Szólt, odakiáltott Ábrahámnak. Látod-e, mi van a pokolban? Láng, kínok, 

emésztő gyötrelem úgy, hogy az ember örökkön örökké benne van, miközben emészti az a 

gyötrelem egy iszonyat helyen! Azt hitte a gazdag, hogy az a koldus még mindig az ő szolgája, 

hogy amit mond neki, azt majd megcsinálja. Küldd el, hozzon nekem ezt, hozzon nekem azt, 

enyhítse az én szomjúságomat! Nem vette észre, hogy változtak az idők, és változtak a 

helyzetek. Az az idő lejárt, amikor ő uralkodott és parancsolhatott. Mert így felelt neki 

Ábrahám: 

25. Monda pedig Ábrahám: Fiam, emlékezzél meg róla, hogy te javaidat 

elvetted a te életedben, hasonlóképpen Lázár is az ő bajait: most pedig ez 

vigasztaltatik, te pedig gyötrettetel. 

26. És mindenekfelett, miköztünk és tiközöttetek nagy szakadék van, úgyhogy 

akik akarnának innét tihozzátok általmenni, nem mehetnek, sem azok onnét 

hozzánk át nem jöhetnek. 

Nincs járkálás!  Nem lehet átmenni az egyik helyről a másikra. Ugyanilyen közbevetés van 

azon szellemek és Isten között, akik nincsenek újjászületve a Krisztusban. Egy hatalmas 

közbevetés. Nem tudnak Isten elé járulni. Ez a közbevetés van köztük. Örök hely. Elvégeztetett. 

Amint valaki lehunyta a szemét, ahogy abban a pillanatban volt a szelleme, az megíratott és az 

úgy van. Azon már nem lehet utána változtatni. Miután látja, hova kerül, lefelé megy a pokolba, 

ez az ő helye. Előtte kell, hogy tudomást szerezzen róla, és hívja segítségül a Jézus nevét! Ez a 

közbevetés át nem hágható. Ezért jött Jézus, hogy minket onnan kiemeljen, és átvigyen minket 

a gyönyörű királyságba, hogy megláthassuk az Ő királyságát. Folytatódik tovább a párbeszéd 

köztük: 
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27. Monda pedig amaz: Kérlek azért téged Atyám, hogy bocsásd el őt az én 

atyámnak házához; 

Ha hozzám nem jöhet, mert itt a közbevetés, akkor legalább az atyám házához küldd el őt!  

28. Mert van öt testvérem; hogy bizonyságot tegyen nékik, hogy ők is ide, e 

gyötrelemnek helyére ne jussanak. 

Gondolt a testvéreire, azért ez milyen szép tőle! Nem egy gonosz szívű emberről van szó. 

Mert nem azt mondta, hogy a testvéreim is jussanak nyugodtan ide! Nem. Gondolt rájuk, hogy 

ők ide ne jussanak, valaki szóljon nekik. Valaki értesítse őket erről a szörnyűségről, hogy ne 

ide kerüljenek! Szóljon valaki, tegyen bizonyságot nekik, hogy ők is ide, a gyötrelemnek 

helyére ne jussanak! Nézd a választ! Itt fog kiderülni, hogy a gazdag ember miért a pokolban 

van?  

29. Monda néki Ábrahám: Van Mózesük és prófétáik; hallgassák azokat. 

Hallgathatta volna egész életében Isten Igéjét. Izrael népének született.  

30. Amaz pedig monda: Nem úgy, atyám Ábrahám; hanem ha a halottak közül 

megy valaki hozzájuk, megtérnek! 

Látod, miért került a pokolba? Elvetette Isten Igéjét. Egész életében hallgathatta volna a 

prófétákat, Mózest, és befogadhatta volna Isten megtisztító Igéjét. De azt mondta, hogy az nem 

kell nekem! Nem úgy! Azt ne is mondd nekem, az nem úgy van! Sokszor az emberek elvetik 

ezeket az isteni bölcsességeket, prédikálásokat, amitől kenet menne a szívükbe, és azt mondják, 

ez nem így van, ez nem kell nekem! Ezzel elvetette Isten Igéjét, és akkor Isten nem tud segíteni.  

Ez történt itt a gazdaggal is. Azt mondja, hogy nem úgy, ez nem érdekel engem, ami ott le 

van írva, az nem érdekes nekem, az nem kell nekem!  Még a pokolban is így gondolkodott. 

Döbbenet! Nem úgy van az, ahogy te mondod – mondta Ábrahámnak, és jött a saját 

bölcsességével: Hanem ha a halottak közül megy hozzájuk valaki, akkor majd megtérnek. 

Látod, hogy mennyire a természetfelettit keresik az emberek, és az nem mindig Isten igazsága? 

Mert a láttató szellemek is meg tudnak jelenni halottak formájában. Tele van vele a világ, hogy 

megjelent a meghalt nagymama, a halálból visszajött. Ezek nincsenek megengedve a szellemi 

világban! Ezek láttató szellemek. Azt mondta a gazdag ember, hogy ha az megtörténne, akkor 

hinnének. De Isten Igéje nem kellett neki! Ezért került oda, a vesztésnek a helyére.  

31. Ő pedig monda néki: Ha Mózesre és a prófétákra nem hallgatnak, az sem 

győzi meg őket, ha valaki a halottak közül feltámad. 

Ezzel vége. Ott maradt örökre a veszedelem helyén, mert Isten Igéjét nem fogadta a szívébe. 

Mondtuk, hogyan lehet újjászületni? A romolhatatlan magot be kell fogadni a szívünkbe. Isten 

elvégzett megváltását be kell fogadni a szívünkbe. A gyönyörű Jézus, mielőtt felment a 

mennybe, utolsó szavaival a tanítványoknak meghagyta-e, hogy mi a mi küldetésünk? Miután 

mi megismerjük az Úr Jézus Krisztus megváltását, mi a részünk?  

Márk 16,15–16. 

15. És monda nékik: Elmenvén e széles világra, hirdessétek az Evangéliumot 

minden teremtésnek. 
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Kiküld minket, hogy hirdessük az evangéliumot minden teremtésnek, hogy mindenki halljon 

róla. Utána a szabad akarat kell, hogy működjön. Ha valaki azt hallja: 

16. Aki hisz és megkeresztelkedik, üdvözül; aki pedig nem hiszen, elkárhozik. 

A mi részünk, hogy hirdessük! Ha valaki befogadja, megvan az üdvössége. Ha valaki 

elutasítja, mint a gazdag, az elkárhozik!  Isten elvégezte a megváltást, de megadta az embernek 

a szabad akaratot, hogy választhat. Senkinek a torkán nem lehet lenyomni az üdvösséget. Ezt 

tanuld meg! Hiába erőszakoskodsz, ha őbenne nincs meg az a világosság, hogy tudja, szeretné 

befogadni Jézust, és hisz abban, akkor akárhányszor elmondhatod vele az üdvösség imát, nem 

fog üdvösséget hozni. A drága Jézus kegyelme, hogy megismerhettük Őt. Jézus, amikor 

legyőzte a halált és a pokolt örökre, akkor a Jelenések könyve valami hatalmasat ír róla, amit 

tudnod kell, hogy a mi Jézusunk mily hatalmas. 

Jelenések 1,17−18. 

17. Mikor pedig láttam Őt, leestem az Ő lábaihoz, mint egy holt. És reám veté 

az Ő jobb kezét, mondván nékem: Ne félj; én vagyok az első és az utolsó, 

18. És az élő; pedig halott voltam, és ímé, élek örökkön örökké Ámen, és nálam 

vannak a pokolnak és a halálnak kulcsai. 

Jézus szavai ezek. Jézus felvette a szellemi halál állapotát, és a te bűneidet, a te 

betegségeidet, mindent, ami veled kapcsolatban kárhoztatásra való lett volna, magára vette, és 

meghalt azokért. Lement a pokolba, arra a helyre, ahol neked kellett volna töltened az 

örökkévalóságot, meg nekem. És így mondja, hogy halott voltam, azon a helyen voltam, ahol 

neked kellett volna lenni. Halott voltam, és ímé, élek örökkön örökké. Vagyis nem csak a 

halálon ment keresztül Jézus, hanem harmadnapon Isten előhozta a dicsőség Szelleme által a 

halálból. Ha hiszünk, akkor mi is Ővele együtt előjöttünk a halálból. Kijöttünk a halálból a 

feltámadás erejében, és itt van a mi örök életünk. Élünk örökkön-örökké. Ahogy Jézus él, úgy 

élsz te is örökkön örökké. Az Ő élete van benned. Látod? Itt Jézus mondja, hogy halott voltam, 

és élek örökkön örökké, Ámen, és nálam vannak a pokolnak és a halálnak kulcsai. Ez valami 

óriási! Ez azt jelenti, hogy a pokol és a halál többé rajtad nem uralkodik. Jézusnál vannak a 

kulcsok. A pokol és a halál rajtad többé diadalmat nem vehet, nem nyelhet el. Senki el nem 

szakíthat téged az Atya szerelmétől többé, mert Jézus Krisztus megszerezte a pokolnak és a 

halálnak kulcsait.  

Ez azt jelenti, hogy egy napon a pokol és a halál ki kell, hogy adja a lelkeket, akik ott vannak, 

és fölmennek az utolsó ítéletre az Atya trónja elé. Ha nincsenek beírva az élet könyvébe, akkor 

egy szörnyű helyre kerülnek. Szörnyűbb hely, mint a pokol. És láttuk, hogy ott hogyan 

szenvedett a gazdag. A pokolnál szörnyűbb helyre kerülnek, a tűznek tavába vettetnek örökkön 

örökké. A pokol is, és a halál is. Ott lesz az emésztés örökkön örökké. Hallottam olyan reakciót, 

hogy valakinek felkínálták, hogy jöjjön Jézushoz az örök életre, és azt mondta, hogy ő inkább 

a pokolt választja, mert ott lesznek a haverok is, akikkel buliba jár, és ő velük akar lenni. Ő nem 

akarja külön tölteni az örökkévalóságot tőlük, együtt akar velük a pokolba kerülni. Ez olyan 

tudatlanság, amikor így beszélnek az emberek, nem tudják, hogy miről beszélnek. Nem tudják, 

hogy az milyen, azt hiszik, hogy ott is majd lehet tovább bulizni.  
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A tűznek tava olyan sűrű emésztő tűz, hogy nem látod a melletted lévőnek az arcát. Nincs 

kommunikáció, csak emésztő tűz van. Nincs közösség senkivel. Istentől való elszigeteltség, és 

örök kárhozat helye. Szörnyű hely! Úgyhogy néha vidd el a hitetlen szomszédodhoz a Bibliádat, 

és kezdd el neki olvasni a Lukács evangéliumból ezt a részt! Ha azt mondja, hogy ugyan már, 

akkor menj, és újra olvasd el neki! Egy napon megérik majd a szívében Isten kegyelme által, 

hogy ő arra a helyre nem akar kerülni. Ez az első, amit látnia kell, és utána lehet beszélni a 

kimenekedésről. Jézus azért jött, hogy te ne oda kerülj, hanem Őhozzá, az örök életre. Azért 

jött, hogy örök életet nyerj, hogy kimenekedj. Valahonnan való kimenekedés az üdvösség. Egy 

kimenekedés a pokolból, a pokol tüzéből. 

Ez a Jelenések 20-ban van meg írva, felolvasom nektek, hogy ne csak az én számból 

halljátok, hanem nézzük meg, hogy tényleg így van megírva, mert amíg nem látjuk az Igében, 

addig ne higgyük el. De ha látjuk, hogy az meg van írva, akkor az örökké él, és az az igazság. 

Ez a pokol, amit itt ír a Jelenések 20-ban a 13–15. versekben. Hallgassátok meg, mit ír itt: 

Jelenések 20,13−14. 

13. És a tenger kiadá a halottakat, akik benne voltak; és a halál és a pokol is 

kiadá a halottakat, akik őnáluk voltak; és megítéltetnek mindnyájan az ő 

cselekedeteik szerint 

Ezek azok, akik nem Krisztusban vannak, mert minket nem a cselekedeteink szerint ítél meg 

az Úr, hanem az Ő kegyelme szerint. A cselekedeteinkért jutalmak lesznek, de nem kerülünk 

olyan ítélet alá, mint azok, akik nincsenek Krisztusban. 

14. A pokol pedig és a halál vettetének a tűznek tavába. Ez a második halál, a 

tűznek tava. 

Örök veszedelem. Örök emésztés. Örök kínszenvedés. Úgyhogy beszélj egy kicsit a világnak 

erről! Ne csak Jézusról, mert lehet, hogy azt hiszi, vallásos vagy, ha rögtön ezzel kezded, meg 

annyi rossz előítélete van a keresztény világról, amit látott. De hadd legyen egy kicsit libabőrös, 

beszélj neki a pokol tüzéről! Beszélj neki a tűznek taváról! Kérdezd meg, hogy tudod-e, hova 

jutsz, ha lehunyod a szemed? Kérdezd meg tőle! Ha elhessegeti, akkor egy másik alkalommal 

újra hozd elő ezt a témát! Egy napon meg fog remegni a szíve. Isten kegyelme ott lesz, és 

bizonyságot fog tenni, hogy azért jött Jézus, hogy őt onnan kimentse, és az Ő életét adta.  

Hogyan lehet ezt az örök életet elnyerni? Ez a kérdés. Mondja Jézus, hogy szükség néktek 

újonnan születnetek. De miként? Hogyan megyünk be az anyánk méhébe? Nem így van, mert 

az a testtől való születés, és itt szellemtől kell megszületni. Isten Igéje szellem és élet. Vagyis 

a Szellemtől való születés csak az Igén keresztül mehet, nem lehet másként. Nincs másként a 

Szellemtől való megszületés.  

A Róma levél tanít minket erre, és ezt az Igét annyira komolyan gyakoroljuk, hogy az 

üdvösség kártyákon is feltüntetjük. 

Róma 10,8–10. 

8. De mit mond? Közel van hozzád az Ige (Rhema), a szádban és a szívedben 

van: azaz a hit beszéde, amelyet mi hirdetünk. 



Sandersné dr. Kovács Erzsébet: Örök élet – örök halál 

– 10 –  

  

 Ez az üdvösség útja, amit a Biblia tanít nekünk. Azt írja a Róma levél a 10. fejezetben, hogy 

közel van hozzád az Ige. Mennyire közel? Azt mondja a Biblia, hogy annyira közel, hogy nem 

is fogod elhinni. A szádban van és a szívedben. Vagyis ki kell ejtened a száddal, és az beleesik 

a szívedbe, mint egy mag. A termőföld a szíved, ott elkezd gyökeret verni, és kap még öntözést, 

növekedni fog. Közel van hozzád az Ige, a szádban és a szívedben van, azaz a hit beszéde, 

amelyet mi hirdetünk. Ez a hit beszéde. Isten krisztusi hitének beszéde. 

9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy 

az Isten feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 

Itt kibont egy szellemi törvényt, amit ha megértesz, megváltozik az életed. Mert ha a te 

száddal vallást teszel az Úr Jézusról, vagyis a szádban egy megvallást kell tenni, hogy Jézus az 

Úr az életünk felett. Ezt meg kell tenni! És szívedben hiszed, hogy az Isten feltámasztotta Őt a 

halálból, üdvözülsz. Itt van ez az üdvösség. Szükség néktek újonnan születnetek! Két dolog kell 

hozzá. A szívünkben a hit, ezt csak Isten kegyelme tudja adni. Valakit megkérdezel, hogy 

hiszed-e, hogy Jézus feltámadt a halálból, és ha azt mondja, hogy ő még ezen nem gondolkodott, 

akkor még maradj vele, időzzél, kicsit gondolkozz vele együtt, hogy valóban Isten Fia Jézus, 

és mit tett. Beszélj egy kicsit róla, és ha látod, hogy lágyul a szíve, és hajlik rá, hogy elfogadja, 

mert a Szellem elkezdi dolgozni belül, miközben te kívül szólod az Igét, akkor úton vagy. Ha 

egész egyszerűen elveti, azt mondja, hogy ő nem hiszi ezt, akkor várni kell. Akkor el kell 

mondani egy-két könyörgést érte, és egy legközelebbi alkalommal megint megkérdezheted, 

hogy mi van a szívedben, hiszed-e, hogy Jézus feltámadt a halálból? 

Meg fogja adni a Szellem azt a bölcsességet, hogy hogyan közelítsd azt az illetőt. Ha a 

szívében a hit felébred, hogy Jézus feltámadt a halálból, akkor van az a lehetőség, hogy hiszi 

azt, hogy ő is feltámad vele, ha befogadja Jézust. Ekkor a szájával vallást kell tennie róla. Nálam 

az Igének csak az egyik fele volt meg harminc évig. Hittem Jézusban, hogy Isten Fia, és 

feltámadt a halálból, de az a megvallás, ami kell ahhoz, hogy üdvözüljek, az nem volt meg, 

mert nem tudtam róla. Ennek az Igének két része van: a szánkkal való vallástétel, és a 

szívünkben való hit. Mindkettő kell hozzá. És elmagyarázza, hogy miért. 

10. Mert szívvel hiszünk a megigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az 

üdvösségre. 

Az ember szíve, szelleme az, amivel egyetértésben tud lenni Istennel. Igen, tudom, Istenem, 

hogy ezt elvégezted. Drága mennyei Édesapa, ezt elvégezted értem, én ezt hiszem! Ez a hit itt 

van bennem. Ez él, ez a hit. Ez élő hit. A szívünkben hiszünk a megigazulásra, szájjal teszünk 

pedig vallást az üdvösségre. A szájjal kell egy pecsétet tenni rá, hogy ez így van nekem. Én 

hiszem, hogy Jézus az Istennek Fia, én hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, én hiszem, 

hogy Jézus feltámadt a halálból. Ha ezt megteszed, akkor jön elő az üdvösség, akkor születtél 

meg Szellemtől, és akkor az Övé vagy örökre.  

Kérdezheted, hogy Isten ennyire egyszerűvé tette volna? Igen, azért, hogy mindenki 

bemehessen, aki hisz. A munka el van végezve. Ha hisszük, akkor Istent igazzá tettük. Ha nem 

hisszük, akkor Istent hazuggá tettük. Így írja. Minden hit által dől el Isten királyságában. 
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Példabeszédek 18,21. 

21. Mind a halál, mind az élet a nyelv hatalmában van, és amiképpen kiki 

szeret azzal élni, úgy eszi annak gyümölcsét. 

A nyelved fogja eldönteni, hogy bemész Isten királyságába, vagy sem. Képzeld el! Ha a 

nyelveddel vallást teszel erről, az a hit megelevenedik, és te megszületsz Istentől. Ha nem teszed 

meg ezt a megvallást, akkor pedig hiába van hit a szívedben, nincs meg az újjászületésed. 

Nagyon komolyan kell ezt venni, komolyabban, mint gondoljuk, hogy majd más elvégzi. Nem! 

Ha a szíveden érzed ezt a sürgetést, hogy valakivel beszélj Jézusról, akkor tedd meg! Tedd meg, 

mert az Úr várja őt, és rád bízta! Amikor valaki így újjászületik, onnantól kezdve 

megtéveszthetetlen lesz, hogy ő az Úrban van, és senki ezt a tudást, ezt a bizonyságot el nem 

tudja tőle venni. Tudod miért? Az én életemben is megpróbálták. Azt mondták, hogy ugyan 

már, csak nem képzeled, hogy ez így van, meg ez ilyen egyszerű! – de akkor már késő volt. 

Akkor a szívemben már benne volt.  

Nem csak, hogy az én szívemben ez így benne volt, hanem Isten ad bizonyságtevőket mellé. 

Hatalmas bizonyságtevőket. Mert mindaz, ami Istentől született, legyőzi a világot − írja János 

−, és az a győzedelem, ami legyőzte a világot, az a mi hitünk. Ki az, aki legyőzte a világot, ha 

nem az, aki hiszi, hogy Jézus az Isten Fia? Ezt hinni kell hozzá. Ő az, aki víz és vér által jött. 

Jézus a Krisztus. Tehát Jézus eljött hozzánk testet öltve, víz és vér által jött el, szent vérrel jött. 

Az Ő vére szeplőtelen volt. Szent vérrel jött el. A Szellem az, aki bizonyságot tesz, mert a 

Szellem az igazság. Vagyis kapunk egy bizonyságtevőt, első helyen a Szellemet, aki a 

szívünkben lakozik.  

Mert hárman vannak, akik bizonyságot tesznek a mennyben. Három bizonyságtevőd van a 

mennyben, hogy Jézus Krisztus örököstársa lettél, hogy a királyság részese lettél, hogy az örök 

élet benned van, hogy amikor meghalsz, a Szent Szellem hazavisz a mennyei birodalomba. Ő 

visz haza, és ad oda Jézus kezeibe. Jézus pedig lejön a trónjáról, és felvezet téged az Atya elé. 

Ott név szerint bemutat téged Neki. Amikor ez megtörténik, akkor az Atya, ahogy rád tekint, 

ahogy gyönyörködik benned, az Ő örömével Jézus betelik, és ez az öröm volt előtte, amikor a 

kereszthalált kellett elszenvednie. Ott írja a Zsidó levélben, hogy az előtte lévő örömért tudta 

felvállalni a kínszenvedéseket. Akkor látta az Atya arcán azt az örömöt, hogy téged hazavihet, 

hogy téged megszerezhet, hogy te az Övé vagy örökre. Ezért tudta felvállalni a kereszthalált. 

Ez az öröm, hogy téged hazavihet. Az Atya öröme ragyog rajtad, ahogy bemutat, hogy te vagy 

az Ő gyermeke, és név szerint szólít téged. Mindannyian név szerint fel vagyunk írva az élet 

könyvébe. Bemutat minket az Atya előtt. Egyenként, mindnyájunkat.  

Ez valami olyan lenyűgöző, hogy az Atya ebben örvendezik, és ezért rendelte el a Fiát, mert 

legalább annyira szeretett minket, mint szerette Jézus Krisztust. Ha nem így lenne, akkor Jézust 

nem áldozta volna fel értünk. Úgyhogy így tudsz megerősödni Isten szerelmében, ha 

végiggondolod, hogy milyen áldozatot hozott érted. Ezeket a bizonyságtevőket melléd állította. 

Három bizonyságtevő van a mennyben: maga az Atya, a mindenek bírája, az igaz Bíró, az Isten, 

aki az Atyád lett, az Ige, aki testet öltött, Jézus Krisztus, és a Szent Szellem. És ez a három egy. 

A Szent Szellem, aki a szívedben lakik, de fönt, a mennyben is jelen van. Ő az egyetlen, aki 

fönt is, lent is egy dimenzió. Felfoghatatlan, de az Ige írja, úgyhogy elfogadjuk, hogy így van.  
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Hárman vannak, akik bizonyságot tesznek a földön. Nézzük, kik ők, akik bizonyságot 

tesznek, hogy az Isten Igéjének minden sora igazság a számodra. Bizonyságtevők. A 

bizonyságtevőnek mi a dolga? Elmondja, hogy az úgy igaz. És előhozza azt. Nem mi 

cselekedjük meg ezeket, hanem a bizonyságtevők teszik meg.  

A három közül az első a drága Szent Szellem, a te szellemeddel egybeforrva, mert amikor a 

szellemedbe költözik, akkor ketten eggyé lesztek, egy testté lesztek. Többé nem két szellem, 

hanem a te szellemed és a Szent Szellem eggyé lesznek. Ez az a Szellem itt a földön. A három 

bizonyságtevő a Szellem, a víz, és a vér. A vér az a bizonyságtevő, ami a földön kiontatott a 

drága szent testből, a szeplőtelen Bárányból. Utána Jézus felvitte a vérét, az Atya esküt tett a 

vér fölött, a vér ott van az oltáron örökre. A mennyben van a szent vér, de a földön bizonyságot 

tesz. Mert itt a földön Jézussal járt, az Ő edényében. Tudod, mit ír a Zsidó levél?  

Zsidó 13,20. 

20. A békesség Istene pedig, aki kihozta a halálból a juhoknak nagy pásztorát, 

örök szövetség vére által, a mi Urunkat Jézust, 

Hogy tudta kihozni az Atya a Fiát? Úgy, hogy a szent vérre tekintett, ami romolhatatlan, ami 

élt, miközben Jézus a sírban volt és a teste halott, élettelen volt, az utolsó cseppig kifolyt a vére, 

amikor a katona a dárdával megnyitotta az oldalát. Utolsó cseppig kivérzett Jézus Krisztus, és 

az angyalok összegyűjtötték a vérét, a szent vért, és Jézus lement a pokolba. A teste halott volt 

a sírban, de a szent vére élt örökre, az örök volt, az romolhatatlan volt. Az Atya a szent vérre 

tekintve tudta kihozni a Fiát a halálból az örök életre. Így elevenít meg titeket is, a szent vérre 

tekintve.  

Ha a szent vérre hivatkozol, az ellenségnek el kell engednie a Jézus nevében! Ez a szent vér 

elkezd lüktetni. A szent vérben Isten ereje van. Ő az egyik bizonyságtevő a földön, bizonyságot 

tesz. Tanulj meg a szent vérhez folyamodni, és szólítani, mint bizonyságtevőt! Drága szent vér, 

szólalj meg felettem, a Jézus nevében kérem! A szellem, a víz és a vér. A szent vér megszólal, 

és jobbat beszél, mint Ábel vére. Így írja? Jobbat beszél? Ábel vére kárhoztatást szólt. Atyám, 

nézd, mit tett a testvérem velem! – és az a bűn ítéletet szólított. Itt a szent vér azt mondja, hogy 

az Úr Jézus elszenvedte, az Úr Jézus elviselte, és te igaz vagy, és áldásokban járhatsz. Örökkön 

örökké ezt szólja a szent vér.  

A három bizonyságtevőt kaptad. Ha elfogadjuk az emberek bizonyságtételét − ha mondja 

neked valaki, hogy így van, vagy úgy van, elhiszed? Az emberek szavának azonnal bedőlünk. 

Azt mondja, ha elfogadjuk az emberek bizonyságtételét, az Isten bizonyságtétele nagyobb. Az 

embereknek könnyebben hiszünk, mint Istennek. 

1János 5,9−11. 

9. Ha elfogadjuk az emberek bizonyságtételét, az Isten bizonyságtétele 

nagyobb: mert az Isten bizonyságtétele az, amellyel bizonyságot tett az Ő 

Fiáról. 

Amikor kihozta a halálból a szentség Szelleme által, akkor Isten bizonyságot tett a Fiáról, 

hogy Ő az én Fiam, Ő az, aki meghalt, és feltámadt a harmadnapon a halálból. A feltámadás 

erejével tett bizonyságot erről. 
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10. Aki hisz az Isten Fiában, bizonyságtétele van önmagában. Aki nem hisz az 

Istennek, hazuggá tette Őt, mert nem hitt abban a bizonyságtételben, amellyel 

Isten bizonyságot tett az Ő Fiáról. 

Itt van, hogy te hordozod magadban az Atya bizonyságtételét, ha hiszel Őbenne. Aki nem 

hisz az Istennek, hazuggá tette Őt. Ez egy nagyon kemény Ige. Ha nem hiszünk Istennek, hogy 

ezt a munkát elvégezte, márpedig elvégezte, akkor hazuggá tettük Őt, az Istent, aki örökkön 

örökké igaz Isten! Izrael Istene nem hazudik. Ezért került a gazdag ember a pokolba. Ezért 

jutnak az emberek a pokolba, mert elutasítják Isten igazságát. Inkább embereknek hisznek, mint 

az Istennek. 

 11. És ez az a bizonyságtétel, hogy örök életet adott nékünk az Isten; és ez az 

élet az Ő Fiában van. 

Hiszed a Fiút, élet van benned. Akié a Fiú, azé az élet. Benned van-e a Fiú? Akkor benned 

van az élet. Az Ő élete. Naponta kijelentheted: hiszem a Fiút, az Ő élete van bennem. Ez az élet 

megtisztít minden rendellenességtől, minden betegségtől, minden tisztátalanságtól, minden 

ellenséges erőtől, mert a Fiú élete van bennem. És az Atya bizonyságtételét hordozom 

magamban. Ez az újjászületés, amiről Jézus azt mondta, hogy szükség néktek újonnan 

születnetek. Ha ezt most megértettük, akkor el fogjuk mondani közösen a drága Úr Jézus 

Krisztusban ezt az üdvösség imát. 

A Róma 1,4-ben olvassuk a Szellem bizonyságtételét, hogy a mi Urunk Jézus Krisztusunkról 

az Atya hogyan tett bizonyságot.  

Róma 1,4. 

4. A mi Urunk Jézus Krisztus felől, akit a halálból való feltámadás által a 

szentség Szelleme hatalmas erővel Isten Fiának bizonyított. 

A szentség Szelleme a Szent Szellem. A Szent Szellem bizonyította be, hogy Jézus az Isten 

Fia, amikor feltámasztotta Őt a halálból. Ha ebben a bizonyságtételben hiszel, akkor ez benned 

él örökre, és elfogadtad, hogy Isten igaz, akkor te az Ő gyermekévé lettél. Az Ő gyermeke vagy. 

Komolyabban fogjuk ezt venni! 

Mondok nektek egy nagyon rövid, de nagyon jó példát. A vásárlóközpontban voltam, és egy 

koldus jött hozzám. Koldult, kért pénzt. Mondtam neki, hogy adok egy kis pénzt, csak arra 

kérem, hogy ne alkoholra költse. Adtam neki kétszáz forintot, és ahogy így elnéztem őt, mellé 

tettem egy üdvösségkártyát. Mondtam neki, hogy mondja el ezt az imádságot, mert Jézus 

Krisztus őt is nagyon szereti, és meghalt érte. Ahogy odaadtam neki ezt a kártyát a Jézus képpel 

és egy imádsággal a hátoldalon, azt mondta, hogy neki ez már megvan. Ő ezt az imát mindennap 

imádkozza. Akkor átfutott rajtam Istennek egy óriási öröme, mert láttatta velem, hogy ez a 

gyülekezeti Test úgy munkálkodik, olyan hálózatban hirdeti az evangéliumot, hogy a koldushoz 

se tudok úgy odamenni, hogy Jézus Krisztus örök élete ne lenne a szívében! Úgyhogy ez a 

város, Budapest városa, ez neveztetik az Úr nevéről! Az Ő hírnevéről, az öröméről. Nem először 

találkoztam ilyennel. Az autóban is lehúzom az ablakot, akkor is szoktam adni. Akarom adni 

az üdvösségkártyát, és mondják, hogy van már. Mondtam, hogy most akkor bejöhetnek 

prédikálni helyettem egy kicsit. Nagyon jó dolog ez, hogy a város tele van üdvösséggel! 
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Legyetek szorgalmasak ebben, mert a legutolsó koldusért is meghalt Jézus, őket ugyanúgy 

szereti. Ha ez az élet lejár, akkor az örök életben nem lesz különbség köztünk. Most gondoljuk, 

hogy nagy a különbség, egyiknek diplomája van, a másiknak nagy bankszámlája van, a 

harmadiknak nagy hírneve van. Igen ám, de eljön egy idő, amikor ezeket letesszük, és egyek 

leszünk az Úrban, úgyhogy azt érzékelni is fogjuk, egy Szellemmel átitatva a Krisztus 

Testeként. Egy gyönyörű örökkévalóságban. Ezért jött a Jézus.  

Formálja át a lelketeket ez a tudat, hogy az Övé lehetünk örökre! Ennél nincs nagyobb csoda 

az életünkben, nincs nagyobb érték. Mi lenne efelett való jónk, mint hogy az Úr Jézus Krisztusé 

lettünk? Mi van efölött való jónk? Ez nem mulandó, ez örök. Tudsz-e örvendezni, hogy az Úr 

megtalált téged? Az Úr megtalált téged, az Úr beoltott téged az örökkévaló Igével. Örökre az 

Övé vagy! Az Ő élete van benned! Azért jöttünk a földre, hogy ezt megtaláljuk. Ámen. 

Élő reménységünk van, az Úr Jézus Krisztus. Soha nem csalatkozik, aki Őbenne hisz. Ővele 

együtt mi is kijöttünk a halálból, tegyünk erről egy megvallást! Álljunk föl, és mondjuk el ezt 

az üdvösség imát úgy, hogy a drága Úr Jézus Krisztusban, akik hallgatnak minket az interneten 

talán most először, azok tudják meg, hogy így kell befogadni az örök életet: a szívünkben 

hisszük, hogy Jézus Istennek Fia, és hogy feltámadt a halálból, és a szánkkal vallást teszünk 

erről.  

Ezt az imát mindig elmondjuk azokkal, akik először vannak velünk. Mert újonnan kell 

születnetek. Szükség néktek újonnan születnetek. Úgyhogy meghívjuk azokat, akik ma vannak 

először velünk, és megtesszük a hitünk megvallását. Hívjuk a hallgatókat az interneten is. 

Köszönöm Istennek! 

Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia, 

Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért a Biblia tanítása szerint.  

Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból az én megigazulásomért. 

Kérlek, Jézus, legyél az én Uram! Legyél az én Megváltóm! Legyél az én Gyógyítóm! 

Jézus, Te vagy az én Uram. 

Jézus, Te vagy az én Megváltóm. 

Jézus, Te vagy az én Gyógyítóm. 

És én meg vagyok váltva. Örök életem van Krisztusban, mert újjászülettem Krisztusban. 

Az Ő szent vére megtisztított minden bűntől, örökkön örökké. Ámen. 

Egy nagy áment mondjunk! Dicsőséget adunk Istennek, hogy ti már bent vagytok a 

királyságban. Hisszük, hogy nagyon sokan fognak bejönni általatok, ha ezt az üzenetet 

kiviszitek, és komolyan veszitek. Keresitek az Ő szemével, hogy ki az, Uram, akinek ma nyitva 

van a szíve erre? Fogod érezni. Ha így mész ki az utcára, fogod érezni.  Ki az, akinek ma nyitva 

van a szíve? 



Sandersné dr. Kovács Erzsébet: Örök élet – örök halál 

– 15 –  

  

Köszönöm szépen, hogy meghallgattátok azt, ami a szívemből ma kicsordult. Az Úr üzenete 

volt, nagyon erőteljesen éreztem, hogy ma erről kell beszélni. A táblát, ha megnézitek kifelé, 

akkor bizonyságokat láttok.  

Az utca embere rengeteget jön-megy errefelé, és egy képernyőn kivetítjük azokat a 

bizonyságokat, amiket a YouTube-ra is felteszünk az országos alkalmakról. Minden egyes 

bizonyság után felpergetjük az üdvösség imát egy táblán, és utána egy meghívót ide a 

gyülekezetbe vasárnapra. Úgyhogy hisszük, hogy a templomunk hamarosan az utca 

járókelőivel fog megtelni, és nem csak egy istentisztelet lesz, hanem két-három istentiszteletet 

is fogunk tartani vasárnaponként, de szombaton is. Mert nagyon várjuk az utca emberét. Vágyja 

a szívünk, hogy jöjjenek az utcákról az emberek! Tudod miért? Mert Isten vágyja őket, és az Ő 

szíve van mibennünk. Az Ő szíve vágyja őket. 

 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 

 

 

  


